
SLÄTMOSSENS ÖSTRA 

SAMFÄLLIGHETSFÖRENING  
 

 

 

Protokoll från Styrelsemöte nr5 2017 

 

Tid: 2017-06-12    Närvarande:  Rolf Brehmer               

Plats               Vallav  326 hos Krister                         Niklas Lundgren                  

Ordf/sekr:      Rolf Brehmer                       Andreas Roxenborn 

                                                                                                          Krister Björne 

                                                                                         Bertil  Hernesten 

                                                                                       Mattias Pålsson 

                                                                  Ola Laggar 

                                                                  Melker Solem 

                                                                 Joakim Lernehav 

§43  Mötets öppnande                                                   
Rolf Brehmer hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat 

 

§44 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

 

§45  Föregående protokoll 

Protokollet godkändes.  

 

§46 Åtgärder m.h.t. årsmötet 
  Avvaktar årsmötesprotokollet. (I övrigt se föregående protokoll) 

  Protokollet klart och kommer att utdelas till medlemmarna                                     

               

 §47 Rapporter från sektionerna och ev styrelsebeslut                                    
 

Värmesektionen      Ytterligare  2st vatten mätare behöver bytas.  Ola samordnar. 

                                      Uh-arbeten i UC 1 

                               Värme undersöker möjligheterna att upphandla kontroll/justering  av  

                                värmeväxlare mm i husen. 

                               Pågående batteribyten  fullföljs 

                           

Ekonomi                   Aktuell resultat – o balansrapport  redovisades. Ekonomi ok. 

 

Miljö                        Underhållsåtgärder genomförs succesivt. 

                                 Gräsklippning kommer att genomföras. 

                                 Förslag till byte till energisnålare belysning tas fram till nästa  

                                 möte. Inklusive en ekonomisk kalkyl. (Melker). 

                                 Information om parkeringsfrågor kommer att delas ut. 

                                 Offerter på ytterligare farthinder tas fram till nästa möte. 

                     

 Garage                     Takläckaget är åtgärdat av en garageinnehavare ( Bertil Hernesten).  

                                  

 Fiber                        Möte kommer att genom föras med Telia för att diskutera  avtalet.                   

                             

 



 §48  Post och annat  
        Intet. 

 

§49 Uppdragslistan 

       Inget nytt. 

 

§50 Övriga frågor 

       Mossbladet: Synpunkter lämnades på innehållet. Sekreteraren tar fram ett förslag som  

      ska godkännas av ordförande ( senast 16/6). Mossbladet utdelas om möjligt före 

      midsommar. 

       Krister Björne har haft kontakt med kommunen avseende farthinder på Vallavägen. 

      Kommunen återkommer. 

 

§51 Verksamhetsplan Kommande möte 

 

Möte                                 Datum                             Ansvarig    

6                                       28/8                                 Mattias 

7                                       2/10                                 Joakim 

8                                       6/11                                 Bertil 

9                                       4/12                                 Andreas 

Städdag                      21/10 

 

§52  Avslutning 

Ordföranden förklarade mötet avslutat  

 

  Vid protokollet:   Protokollet godkänns på nästa möte. 

 

 

            
 

Rolf Brehmer                                           

 

                                  

 

      

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 


